



O‘ZBEKISTON RESPUBLIKASI OLIY TA’LIM,
FAN VA INNOVATSIYALAR VAZIRLIGI

TOSHKENT DAVLAT SHARQSHUNOSLIK UNIVERSITETI

“SHARQ VA G‘ARB ADABIYOTINI TARIXIY-QIYOSIY

O‘RGANISH MASALALARI”

MAVZUSIDAGI XALQARO
ILMIY KONFERENSIYASINING
O‘TKAZISH BO‘YICHA

AXBOROT XATI

(24-may, 2024-yil)

Toshkent davlat sharqshunoslik universiteti “Sharq mamlakatlari adabiyoti va qiyosiy adabiyotshunoslik” kafedrasini Sizlarni O‘zbekiston Respublikasi Fanlar akademiyasi Alisher Navoiy nomidagi Davlat Adabiyot muzeyi, Turkiyaning Istanbul universiteti, Marmara universiteti, Anqara universiteti, G‘ozi universiteti, Anqara Hoji Bayram Vali universiteti, Hindistonning Javaharlal Neru universiteti hamkorligida tashkil etiladigan “Sharq va G‘arb adabiyotini tarixiy-qiyosiy o‘rganish masalalari” mavzusidagi Xalqaro ilmiy konferensiyasiga taklif etadi.

Xalqaro konferensiyaga quyidagi yo‘nalishlar bo‘yicha maqolalar qabul qilish rejalashtirilgan:

1. Q‘iyosiy adabiyotshunoslikning nazariy masalalari.
2. Sharq va G‘arb xalqlari adabiyotida o‘zaro ta‘sir va adabiy aloqa masalalari.
3. Sharq va G‘arb xalqlari adabiyotida tipologik masalalar.
4. Sharq va G‘arb adabiy aloqalar tizimida badiiy tarjimalarning o‘rni.

Muhim eslatma! Taqdim etilgan maqola va materiallarda ilg‘or mahalliy hamda xorij tajribasi asosida soha mutaxassislariga foydali, amaliyotga joriy etishga oid tavsiyalar bo‘lishi kerak.

Maqolalar o‘zbek, turk, rus, ingliz tillarida qabul qilinadi.

Xalqaro konferensiyada ishtirok etish uchun quyidagilarga e'tibor qaratilishi lozim:

Mutaxassislar **2024-yilning 15-apreliga qadar** tashkiliy qo'mitaning telegramm elektron manziliga <https://t.me/+U6GOgpPChBg5ZWJi> maqola matnini yuborishlari so'raladi. *Tashkiliy qo'mita materiallarni texnik tahrir qilish, shuningdek, maqola qabul qilinmaganda va qaytarilmaganda, bu bo'yicha izoh bermaslik huquqiga ega.*

Har bir maqola turnitin.com tizimi orqali **plagiatga** tekshiriladi.

Maqola ma'qul topilgach, ilmiy texnik bazalarda indekslash, DOI raqam biriktirish kabi xarajatlarni qoplash maqsadida mualliflar tomonidan **100 ming so'm miqdorda badal puli** to'lanishi nazarda tutilgan.

Tanlab olingan maqolalar "**Xalqaro konferensiya materiallari**" to'plami sifatida nashr etiladi.

Nashr etilgan maqolalar quyidagi bazalarda indekslanadi:

- *Google scholar*
- *cyberleninka.ru*
- *Srossref*
- *Archive.org*

To'plamda e'lon qilingan har bir maqolaga **DOI (Crossref)** raqami beriladi.

Maqolani tayyorlashga qo'yiladigan talablar:

Maqola hajmi 7-10 betdan kam bo'lmasligi lozim.

Maqola matni Doc formatida, lotin yozuvida, 1.5 intervalda, o'ng tomondan — 15 mm, chap tomondan — 30 mm, yuqori va pastdan — 20 mm hoshiya qoldirilib, Times New Roman 14 kegel shriftida tayyorlanadi.

Maqola tuzilishi uchun talablar:

- maqola nomi bosh harflar bilan beriladi;
- muallifning familiyasi, ismi va otasining ismi, lavozimi, ilmiy unvoni, ish joyi, elektron pochta manzili to'liq keltiriladi;
- annotatsiya (maqolaning qisqacha mazmun va maqsadi, 100 ta so'zdan kam bo'lmasligi lozim) **o'zbek, rus, ingliz, turk** tillarida beriladi;
- kalit so'z va iboralar 7-10 so'zdan iborat bo'lishi kerak;
- maqola mazmuni Kirish (Introduction), Asosiy qism (Main part), Natijalar va muhokama (Results and Discussions), Xulosalar (Conclusions), Adabiyotlar (References)dan iborat bo'lishi lozim. Adabiyotlar umumiy maqola oxirida keltiriladi. Havolalar sahifada maqolaning oxiridagi adabiyotlardan kelib chiqilgan holda [masalan, 1, b.23] joylashtirilishi kerak.

Ma'lumot uchun tel: +99899 8800610 Saidova Nargiza Mahmudovna

Plastik karta raqami: 9860120105412668

Telegramm guruh: <https://t.me/+U6GOgpPChBg5ZWJi>

Manzil: TDSHU Sharq filologiyasi va tarjimashunoslik fakulteti "Sharq mamlakatlari adabiyoti va qiyosiy adabiyotshunoslik" kafedrasi, Toshkent shahri, Amir Temur, 20 uy, 201-xona.



МИНИСТЕРСТВО ВЫСШЕГО ОБРАЗОВАНИЯ,
НАУКИ И ИННОВАЦИЙ РЕСПУБЛИКИ УЗБЕКИСТАН
ТАШКЕНТСКИЙ ГОСУДАРСТВЕННЫЙ УНИВЕРСИТЕТ
ВОСТОКОВЕДЕНИЯ

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

О ПРОВЕДЕНИИ МЕЖДУНАРОДНОЙ
НАУЧНОЙ КОНФЕРЕНЦИИ
«ВОПРОСЫ СРАВНИТЕЛЬНО-ИСТОРИЧЕСКОГО
ИЗУЧЕНИЯ ЛИТЕРАТУР ВОСТОКА И ЗАПАДА»

24 МАЯ 2024 года

Кафедра “Литература стран Востока и сравнительного литературоведения” Ташкентского государственного университета востоковедения в сотрудничестве с Академией наук Республики Узбекистан, Государственным музеем литературы имени Алишера Навои, Стамбульским университетом, университетом Мармара, университетом Ходжи Байрам Вали, университетом Гази, университетом Анкары (Турция), университетом Джавахарлала Неру (Индия) приглашает Вас принять участие в Международной конференции “Вопросы сравнительно-исторического изучения литератур Востока и Запада”.

Международная конференция планирует принимать статьи по данным направлениям:

1. Теоретические вопросы сравнительного литературоведения.
2. Вопросы литературных связей и взаимодействия литератур народов Востока и Запада.
3. Типологические вопросы литератур народов Востока и Запада.
4. Художественный перевод как форма межнациональных литературных взаимосвязей Востока и Запада.

Важное примечание! Представленные статьи и материалы должны содержать полезные рекомендации специалистам отрасли для внедрения в практику на основе передового отечественного и зарубежного опыта.

Статьи принимаются на узбекском, турецком, русском и английском языках.

Заявки на участие в Международной конференции и статьи представляются в срок до **15 апреля 2024** года на Telegram-адрес оргкомитета <https://t.me/+U6GOgpPChBg5ZWJi>. Оргкомитет оставляет за собой право вносить технические правки в материалы, а также не разьяснять причины, по которым статья была не принята или не возвращена.

Каждая статья будет проверена на плагиат через систему turnitin.com.

После одобрения статьи авторы должны внести взнос в размере 100 тысяч сумов для покрытия расходов на индексацию в научно-технических базах данных с добавлением номера DOI.

Отобранные статьи войдут в публикацию сборника материалов Международной конференции.

Опубликованные статьи будут индексированы в следующих базах данных:

- *Google scholar*
- *cyberleninka.ru*
- *Crossref*
- *Archive.org*

Каждой статье, опубликованной в сборнике, присвоится номер DOI (Crossref).

Требования к статье:

Объем статьи не должен быть меньше 7-10 страниц.

Текст статьи шрифтом Times New Roman 14 Кегеля в формате doc, латинским шрифтом, с интервалом 1,5, с правой стороны — 15 мм, с левой — 30 мм, 20 мм сверху и снизу.

Требования к структуре статьи:

- ✓ название статьи дается заглавными буквами;
- ✓ фамилия, имя и отчество автора, должность, ученое звание, место работы, адрес электронной почты и номер телефона;
- ✓ аннотация (краткое содержание и цель статьи, не менее 100 слов) дается на узбекском, русском, английском, турецком языках;
- ✓ ключевые слова и фразы должны состоять из 7-10 слов;
- ✓ содержание статьи должно состоять из введения (Introduction), основной части (Main part), результатов и обсуждений (Results and Discussions), выводов (Conclusions), списка использованной литературы (References). Сноски приводятся в конце статьи. Сноски оформляются в такой форме [например, 1, стр.23].

Для получения дополнительной информации:

тел.: +998 99 880 06 10 Саидова Наргиза

Номер пластиковой карты: 9860120105412668

Группа телеграмм канала: <https://t.me/+U6GOgpPChBg5ZWJi>

Адрес: ТГУВ, Факультет Восточной филологии и переводоведения, кафедра «Литература стран Востока и сравнительного литературоведения», г.Ташкент, улица Амира Тимура, 20, 201-кабинет.



MINISTRY OF HIGHER EDUCATION,
SCIENCE AND INNOVATIONS
OF THE REPUBLIC OF UZBEKISTAN

TASHKENT STATE UNIVERSITY OF ORIENTAL STUDIES

INFORMATION LETTER

INTERNATIONAL CONFERENCE

ISSUES OF COMPARATIVE HISTORICAL
STUDIES IN EAST AND WEST LITERATURE

May 24, 2024

“Literature of East Countries and Comparative Literary Studies” Department of Tashkent State University of Oriental Studies in collaboration with the Academy of Sciences of the Republic of Uzbekistan, the State Museum of Literature named after Alisher Navoi, Istanbul University, Marmara University, Haci Bayram Veli University, Gazi University, Ankara University (Turkey), Jawaharlal Nehru University (India) is kindly inviting you to participate in an International Conference “Issues of comparative historical studies in East and West Literature”.

The International Conference plans to accept articles in the following areas:

- 1.Theoretical issues of comparative literary studies.
- 2.Issues of literary relations and interaction between the literatures of the peoples of the East and the West.
- 3.Typological issues of literatures of the peoples of the East and the West.
4. Literary translation as a form of interethnic literary relations between East and West.

Important note! Submitted articles and materials should contain useful recommendations for sector specialists for implementation in practice based on the best domestic and foreign experience.

Articles are accepted in the Uzbek, Turkish, Russian and English languages.

Applications for participation in the International Conference and articles are submitted until April 15, 2024 to the Telegram address of the organizing committee <https://t.me/+U6GOgpPChBg5ZWJi>. The organizing committee reserves the right to make technical corrections to the materials, and also do not explain the reasons why the article was not accepted or returned.

Each article will be checked for plagiarism through turnitin.com system.

After approval of the article, authors should make a contribution of 100 thousand UZS to cover expenses of indexing in scientific and technical databases, with the attachment of DOI number.

Selected articles will be included in the publication of the Proceedings of the International Conference.

Published articles will be indexed in the following databases:

- *Google scholar*
- *cyberleninka.ru*
- *Crossref*
- *Archive.org*

Each article published in the Proceedings will be assigned a DOI (Crossref) number.

Requirements for the article:

The volume of the article should not be less than 7-10 pages.

The text of the article in Times New Roman font, size 14, in doc format, with an interval of 1.5, on the right side - 15 mm, on the left - 30 mm, 20 mm at the top and bottom.

Requirements for the structure of the article:

- ✓ the title of the article should be given in capital letters;
- ✓ author's last name, first name, position, academic title, place of work, e-mail address and phone number;
- ✓ abstract (brief content and purpose of the article, not less than 100 words) should be given in the Uzbek, Russian, English, Turkish languages;
- ✓ key words and phrases should consist of 7-10 words;
- ✓ the content of the article should consist of Introduction, Main part, Results and Discussions, Conclusions, List of References. Footnotes are given at the end of the article. Footnotes are organized in the following form [e.g., 1, p.23].

For more information:

Tel: +998 99 880 06 10 Saidova Nargiza

Plastic card number: 9860120105412668

Telegram : <https://t.me/+U6GOgpPChBg5ZWJi>

Address: 20, Amir Timur str., Tashkent

TSUOS, Faculty of Oriental Philology and Translation Studies,

Department of "Literature of East Countries and Comparative Literary Studies", room 201.